

Solicitation No. - N° de la demande : T8080-230241

**Questions and Answers - Questions et réponses**

**Question # 1**

In regard to the above-mentioned solicitation, can you please extend the closing time to Nov. 30th to allow us sufficient time to prepare?

**Answer # 1**

Unfortunately, Transport Canada will not be able to extend the bid closing as we are working with very tight timelines.

**Question # 2**

Regarding tag TA-6, would you accept gable legs if the legs were at the edge of the top?

**Answer # 2**

Yes, Transport Canada will accept gable legs if the legs are at the edge of the top surface.

.....  
**Questionne # 1**

En ce qui concerne la sollicitation mentionnée ci-dessus, pouvez-vous s'il vous plaît prolonger l'heure de clôture jusqu'au 30 novembre pour nous laisser suffisamment de temps pour nous préparer ?

**Réponse #1**

Malheureusement, Transports Canada ne sera pas en mesure de prolonger la clôture de l'appel d'offres, car nous travaillons avec des échéanciers très serrés.

**Questionne # 2**

En ce qui concerne l'étiquette TA-6, accepteriez-vous les pieds de pignon si les pieds étaient au bord du haut ?

**Réponse #2**

Oui, Transports Canada acceptera les pieds de pignon si les pieds sont au bord de la surface supérieure.